



Referat fra styremøte 23.September 2024

Sted: Digitalt via Teams

Til stede: Tanja Alme, Anne Britt Hauge, Linda Falch-Koslung, Åshild Knatten, Anett Skorpen Tarberg og Fredrik Von Löwensprung Eiesland, Jannicke Rabben.

Saksliste:

| Nr | Saksliste | Vedtak/beslutning | Ansvarlig/frist |
|----|-------------------------|---|-------------------------------------|
| 1 | Godkjenning av sakliste | Godkjent uten anmerkning | Alle |
| 2 | Handlingsplan 2024/2025 | Gjennomgås nærmere ved neste styremøte i november. | Alle |
| 3 | Tidsskrift | <p>-Gjennomgang av innhold v/Anett: Vi bruker samme forside som sist, men med blått design. Vi bytter ut illustrasjon av to kvinner med to menn. Informasjon om innmelding av nye medlemmer, landskonferansen og stipend må få synlig plass, muligens 1 helside på hver av temaene.</p> <p>-Annonser – annonsepriser v/Anne Britt: Det er planlagt 8,5 sider med annonser. Anne Britt, Tanja og Åshild planlegger et eget møte for å diskutere annonsepriser med mer.</p> <p>-Linda har vært i kontakt med Bård Fosli Jensen. Vi holder kontakten og vurderer muligheten for podcast til våren. Vi vurderer også andre podcaster, men må se an kapasitet i 2025.</p> <p>-Gjennomgang av nye logoer v/Tanja. Det er laget ulike versjoner, i farger, svart og hvit. Tanja skal sjekke opp om</p> | Redaktør og redaksjonsutvalget/Alle |

| | | | |
|---|---|--|------------------------------|
| | | <p>det er mulighet å legge til lokallagsnavn. Også om logo er klar og kan presenteres på lokallagsledersamling i oktober. Det diskuteres videre om presentasjon av nye logo skal publiseres i neste tidsskrift og om det skal lages en sak på sosiale medier. Jannicke lager en oversikt.</p> | |
| 4 | Lokallag- lokallagsledersamling 2024 | <p>-Gjennomgang v/Anne Britt: Invitasjon sendt ut på fredag. Det kommer representanter fra 10 lokallag. Det er for tiden ikke lokallag i Nordland og Buskerud. Innlandet er ikke aktive. Vi har fokus på dette videre. Lokallagsledersamlingen går over 2 dager, 21.-22.oktober. Tanja og Anne Britt arrangerer. Temaer vil blant annet være motivasjon av faggruppearbeid, diverse informasjon, etikk, ulike innlegg. Raken Berntzen kommer og synger i Tollbugata.</p> | Anne Britt |
| 5 | Økonomi | <p>-Gjennomgang v/Åshild: Vi ligger foreløpig i pluss for 2024. Økonomien er i tråd med handlingsplanen.</p> | Åshild |
| 6 | Medlemmer og vervekampanje | <p>-SIG gruppene. SIG barn oppløses fra april 2025. Sig stamcelle har 2 styremedlemmer - de har midler som de skal samarbeide med hovedstyret om å disponere. Egenkapitalen til SIG og lokallag har disse disposisjonsrett til å bruke. Kasserer må følge med på at gruppene ikke bruker mer enn de har disposisjonsrett på.</p> <p>-Faggruppen har pr nå ca 1780 medlemmer. Tungvint system med faktura på Digipost. Vi diskuterer om det skal arrangeres en vervekampanje. Medlemmer som melder seg inn etter 1.okt, slipper å betale avgift i år. Det burde være mulig å melde seg inn i faggruppe når man melder seg inn i</p> | Tanja/Anne Britt/Jannicke |

| | | | |
|---|----------|--|-----------------|
| | | <p>NSF. Dersom vi skal ha vervekampanje kan den som verver sende mail til Åshild og er dermed med i trekning av vervepremie. Tanja og Anne Britt lager tekst som kan sendes ut på sas og sosiale medier, evt også i tidsskrift. Det foreslås av vervepremie kan være gavekort, evt stipend til landskonferansen neste år. Vervekampanjen bør vare ut oktober og november, evt ut desember. Jannicke legger ut på sosiale medier.</p> | |
| 7 | Web/SOME | <p>-Arbeidet bør struktureres og Facebook og Instagram bør linken sammen. Diskusjon i plenum om vi bør vi forlate Meta og være på andre plattformer. Jannicke har laget en publiseringsplan med påminnelse av hva som skal legges ut. Grunnet algoritmer på SOME bør vi dele ting som engasjerer.</p> <p>-Diskusjon rundt hva vi skal gjøre fremover og spesielt før jul/advent. Det foreslås kalender eller nominering av arbeidsplass med gavetrekning. Dette tas opp videre på lokallagsledersamlingen.</p> <p>-Vi avventer å ta i bruk SnapChat og Tiktok inntil videre.</p> | Jannicke/Alle |
| 8 | Stipend | <p>-Det har kommet inn noen søknader for stipend til neste år. Jannicke sender ut påminnelse med søknadsfrist.</p> <p>-Etter innspill fra redaksjonsutvalget drøftes det om de som får større stipend skal skrive artikkel i tidsskriftet, om det er satt en frist for dette og om det er klart formidlet til mottakerne av stipendene. Det går ikke helt av seg selv å få inn artikler fra stipendmottakere. Noen vil skrive sammen selv om det er gitt to beløp/stipend til hver enkelt. Det er greit at 2 skriver sammen, men det må</p> | Jannicke/Åshild |

| | | | |
|---|-------------------------------|--|------|
| | | <p>komme klarere frem at de som får stipend til fagutvikling på arbeidsplassen skal skrive i fagtidsskriftet. Viktig å holde god dialog med stipendmottakere. Vi sjekker opp med Merete hva som er avtalt tidligere.</p> <p>-Tidligere år har det kommet 80-100 stipendsøknader i forkant av landskonferanser. Tidkrevende med gjennomgang. I budsjettet er det budsjettert med 20 stipend på kr 7500,- og et fagutviklingsstipend til arbeidssted på kr 20 000,-</p> <p>-Åshild sjekker om søkere oppfyller kriterier. Janicke sender over aktuelle søknader til Åshild.</p> <p>-Gjennomgang av søknader bør være klare før jul 2024, evt ila januar 2025. I hovedsak blir stipend på kr 7500,- tildelt søknader til kreftsykepleierkonferansen 2025.</p> | |
| 9 | Landskonferanser 2025 og 2027 | <p>Landskonferansen 2025: Gjennomgang av foreløpig program og innspill fra faggruppen. Tanja og Anne Britt videreformidler innspill fra Faggruppen til lokallaget. Ulike temaer i foreløpig program er kvinnehelse, pårørende, samvalg, etikk med mer. Det inviteres 3 æresgjester til landskonferansen. Tanja sender ut foreløpig program til styremedlemmene i Faggruppen og vi diskuterer/kommer med innspill videre.</p> <p>Landskonferanse 2027: Drøftet mulig konferanseplass/sted og hvordan vi bør gå frem videre. Det diskuteres å muligens ta direkte kontakt med lokallag.</p> | Alle |

| | | | |
|----|---|---|------------------------|
| 10 | Generalforsamling 2025 | <p>-Dato og tid? Skal vi legge fysisk styremøte til samme dato slik at vi sitter sammen? Holdes antageligvis i september slik at dette er avholdt før landskonferansen i kreftsykepleie.</p> <p>-Valg av styremedlemmer. Tanja ønsker beskjed dersom noen ikke ønsker å stille til gjenvalg.</p> <p>-Skal vi fortsette med faste medlemmer uten vara?</p> <p>-Vi diskuterer generalforsamling videre på neste styremøte.</p> <p>-Nominering av årets kreftsykepleier bør publiseres i tidsskriftet våren 2025.</p> | Tanja/Alle |
| 11 | Markering av faggruppen 40 år | <p>-Dette markeres i tidsskriftene 2024 samt på neste års kreftsykepleierkonferanse.</p> <p>-Vi har tidligere diskutert Podcast. Dette tas opp videre på neste styremøte.</p> | Alle |
| 12 | Kreftsykepleierutdanninger og utdanningskontakt | <p>-Janicke og Anett er utdanningskontakter. Ønskelig at det utarbeides en rolleavklaring. Dette bør nedfelles i noen punkter og Tanja bør være med å definere.</p> <p>-Kreftsykepleierutdanningene styres i stor grad av økonomi. Vi må få frem hvorfor det er viktig å tilby kreftsykepleierutdanning, kanskje ikke være så opptatt av hvor det tilbys. Vi bør løfte frem at stipend bør tilbys. Tilbys i dag av spesialisthelsetjenesten, ikke kommunehelsetjenesten.</p> <p>-Agder starter nytt tilbud om kreftutdanning. OsloMet legger ned sitt tilbud. Ved NTNU blir tilbudet endra til deltidsutdanning og mer desentralisert utdanning.</p> <p>-Forslag at vi fremover fremhever kreftsykepleierutdanningen for eksempel under Smånytt i tidsskriftet,</p> | Anett og Jannicke/Alle |

| | | | |
|----|--|---|------|
| | | med bilde fra de ulike utdanningsinstitusjonene. | |
| 13 | Saker med ekstra fokus denne styreperioden | <p>- Kreftsykepleiekompetanse: Allerede diskutert under andre punkter.</p> <p>- Vi kan evt avtale med Tone i agenda rådgiving en oppfølgingssamtale om kartleggingen av kreftsykepleier/kreftsykepleiekompetanse. Vi drøfter også mulighet for å ha kreftsykepleiekompetanse som tema på arrangement under Arendalsuka.</p> <p>- Etisk refleksjon, etikk og ledelse: Vi har hatt to webinarer, et før sommeren om pårørende og et i høst om etikk og ledelse. Det er foreslått å ha noe mer fagspesifikt med faggrupper. Det er planlagt webinar i samarbeid med migrasjonshelse og flerkulturell forståelse 21 november med temaet kommunikasjon blant annet med pasienter fra Ukraina. Fredrik og Åshild bidrar i planlegging av programmet.</p> <p>- Abstract og mulig deltakelse ICN: Innsendt på vegne av faggruppen. Vi venter på tilbakemelding.</p> <p>-Samarbeid faggruppen for sykepleieledere – tas opp på neste styremøte</p> <p>-Agenda rådgiving. Kan de hjelpe med oppfølging av us – tas opp på neste styremøte</p> | Alle |
| 14 | Diverse høringsvar/offentlige dokumenter | <p>-Prioritering kommunehelsetjenesten, frist for tilbakemelding 18 okt. Det foreslås å sende innspill til NSF. Tanja trenger innspill innen 13.okt.</p> <p>-Forslag: lage oversikt/skyggeregnskap over alle høringer, uttalelser, og deltakelse i ulike arbeid og referansegrupper. Noe utfordrende å lage dette.</p> | Alle |

| | | | |
|----|--|---|-------------------|
| | | -Det foreslås å lage en Teams-gruppe hvor alle kan skrive inn kommentarer. Gjennomgang med Linda på neste styremøte. | |
| 15 | EONS | -Sendes ut en del info og forskning. Linda sender videre til styret. -Punktet gjennomgås nærmere på styremøte i november. | Linda og Jannicke |
| 16 | Samarbeid med pasientforeninger/Arendals uka | -Tanja har hatt et kort møte med Norilco hvor de ønsker samarbeid med faggruppen angående forebygging av tarmkreft. Vi diskuterer hvorfor det ikke legges mer penger i forebyggende arbeid. Forskning viser viktigheten med kostråd, fysisk aktivitet. Dette henger ikke sammen med økende matpriser med mer. Bør det ikke være et likt tilbud lavterskeltilbud over hele landet. Vi bør styrke helsekompetansen. Forebyggende helsearbeid. Verken retningslinjer eller midler henger sammen med nasjonale råd. Faggruppen planlegger samarbeid med Norilco. Kan ses i sammenheng med andre kreftdiagnoser og kunne bidra til samarbeid med andre pasientforeninger. I forbindelse med Arendalsuka. Kan dette knyttes opp til kreftsykepleierkompetanse – kan vi arrangere en debatt. Få med politikere og/eller andre. Hvordan skal vi gå frem? Tanja skal sjekke opp videre med NSF. -Undersøkelsen angående kreftsykepleierkompetanse. Står litt på stedet hvil. Er den brukt slik det var tiltenkt? Kanskje diskutere dette videre på neste styremøte? | Tanja/Alle |
| 17 | Praktisk informasjon om reiseregning, honorar og reisebestilling | Gjennomgang v/Åshild | Åshild |
| 18 | Styremøter november og februar | -Neste styremøte planlegges digitalt 18.november fra 9-17. | Åshild/Linda/Alle |

| | | | |
|----|-----------------|---|-------|
| | | -Det foreslås fysisk styremøte 30.-31.januar 2025. Åshild og Linda sjekker ut hotell i nærheten av Gardermoen. | |
| 19 | Landsmøte og SF | -Kort orientering v/Tanja. -Linda skal til landsmøte. -Tas opp videre ved neste styremøte i november. | Tanja |
| 20 | Eventuelt | -Tanja har deltatt på debattskole ved agenda rådgiving i håp om tips og råd for argumentering og økt fagpolitisk fokus. Kursmateriell kan deles med styret/lokallagsledere om ønskelig. | Tanja |